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حسنروشن
کارشناس فوتبال 

احمد جمشیدیان بازیکن سابق تیم های 
استقلال و سپاهان در خصوص شرایط تیم 
آبی پوش پایتخت و سقف قراردادها صحبت 

کرد. 
 تمدید قرارداد و جذب بازیکنان 
جدید استقلال بدون حضور سرمربی تیم 

در حال انجام است!
 چاره ای نیست چون این سرمربی پرتغالی 
نیاز به رسیدگی امور شخصی داشته و توافقاتی 
با باشگاه داشته که هنوز بازنگشته است. 
باشگاه های ایرانی باید به سمت وسویی بروند 
تا با استفاده از کمیته فنی و سیاست های 
مالی خود در انتخاب بازیکنان اقدام کنند و 
سرمربی نهایتا دو تا سه بازیکن را با نظر مستقیم 
خود جذب کند. نباید فراموش کنیم ساپینتو 
شناختی نسبت به فوتبال ایران ندارد و می تواند 
روی جذب بازیکنان خارجی نظر بدهد چون 

آیتم های لازم را در این زمینه در اختیار دارد. 
 درباره قانون سقف قراردادها چه 

نظری دارید؟
قراردادهای  که  باری  هر  موضوع  این 
غیرمتعارفی بسته می شود تا حدی جدی 
می شود و در مواردی هم قانونی به میان می آید. 
در حالی که صرفا گذاشتن یک قانون ضرورتی 
ندارد چون بنابر ادعای بسیاری نظارتی 
وجود ندارد. تا زمانی که درآمدها و هزینه ها 
نامشخص است و معلوم نیست تیم های اول 
تا شانزدهم لیگ چه پاداشی می گیرند. در 
اروپا و کشورهایی که به این فوتبال نزدیک 
شده اند، درآمد و سوددهی باشگاه مشخص 
است و با باشگاه های متخلف برخورد می شود 
که نمونه بارز باشگاه بارسلونا بود و نتوانست در 
نقل وانتقالات تابستانی فصل قبل کار خاصی 
انجام دهد. قوانین دستوری در فوتبال قابلیت 
اجرایی ندارد. هر جای فوتبال ایران دستوری 
عمل کردیم دست های پشت پرده بیشتر شد و 
باشگاه ها برای جذب بازیکنان مدنظر خود از 

روش های پنهانی استفاده کردند.  

گفـــتوگـــو

  شکست دختران هندبال  
مقابل ایتالیا 

ایسنا: ملی پوشان هندبال دختران جوان 
ایران در جریان مسابقات کاپ قهرمانی جهان 
مقابل ایتالیا نتیجه را واگذار کردند. در ادامه 
رقابت های هندبال پرزیدنت کاپ قهرمانی 
جوانان جهان ۲۰۲۲ تیم ملی دختران ایران 
مقابل ایتالیا به میدان رفت و در نهایت با نتیجه 
۲۰ بر ۳۵ شکست خورد. دختران ملی پوش 
ایران در مرحله گروهی این مسابقات مقابل 
گینه به تساوی رسیدند ولی مقابل تونس و 
سوئد تن به شکست دادند. آنها برای قرارگرفتن 
در جایگاه  ۱۷ تا ۳۲ راهی رقابت های پرزیدنت 
کاپ قهرمانی جهان شدند که مقابل هند و 
اسلواکی و ایتالیا شکست خوردند اما مقابل 
مکزیک به برتری رسیدند. بیست و سومین 
دوره مسابقات جوانان دختر قهرمانی جهان 
تا ۱۲ تیرماه به میزبانی اسلوونی دنبال خواهد 
شد. تیم ملی هندبال دختران جوان در این 
مسابقات با برتری مقابل مکزیک موفق شد 
اولین پیروزی تاریخ زنان هندبالیست ایران 
در رقابت های قهرمانی جهان را رقم بزند. 
تیم ملی هندبال دختران جوان ایران با کسب 
عنوان نایب قهرمانی در مسابقات قهرمانی آسیا 
موفق به کسب سهمیه رقابت های قهرمانی 
جهان ۲۰۲۲ به میزبانی اسلوونی شده بود. این 
برای نخستین بار در تاریخ هندبال ایران است 
که تیم ملی جوانان دختر ایران به مسابقات 

قهرمانی جهان راه پیدا کرده است. 

خارجازمستطیلسبز

احمد جمشیدیان: 
 قوانین دستوری 
 قابلیت اجرایی 

نـدارد

خبــــــر
 »ریچارلیسون«

 به »تاتنهام« پیوست 
مهاجم برزیلی تیم فوتبال اورتون، آبی پوشان 
مرسی  ساید را ترک کرد تا به جمع شاگردان 
آنتونیوکونته در تیم شمال لندن ملحق شود. 
باشگاه تاتنهام با انتشار بیانیه ای رسمی از 
پیوستن ریچارلیسبون به این تیم خبر داد. 
این مهاجم برزیلی سال ۲۰۱8 با قراردادی 
۳۵ میلیون پوندی از تیم واتفورد به اورتون 
پیوست و فصل گذشته نیز با گل هایش سهم 
بسزایی در بقای »تافی ها« در لیگ برتر انگلیس 
داشت. در مجموع، ریچارلیسون ۱۵۳ بازی 
برای اورتون انجام داد و در آنها ۵۳ گل هم به 
ثمر رساند. باشگاه تاتنهام، یکی از فعالان بازار 
نقل وانتقالات تابستان امسال بوده است و بعد از 
جذب بازیکنانی مانند ایوو بیسوما، ایوان پریشیچ 
و فریزر فورستر، اکنون ریچارلیسون را هم با 
قراردادی ۵۰ میلیون پوندی به علاوه ۱۰ میلیون 
پوند پاداش به خدمت گرفته است. تاتنهام در 
حالی توانست ریچارلیسون را به خدمت بگیرد 
که رقیب همشهری اش چلسی قصد داشت در 
آخرین لحظات این بازیکن ۲۵ ساله برزیلی را از 
چنگ سفیدپوشان لندن برباید. باشگاه تاتنهام 
اما به شیوه ای عجیب از بازیکن جدیدش رونمایی 
کرد و با انتشار کلیپی مونتاژشده از بهترین 
گل های او مقابل تاتنهام به وی خوشامد گفت. 
این همان کاری بود که باشگاه شمال لندن برای 

معرفی بیسوما انجام داد. 

نقش پررنگ بانوان آسیایی در قطر 2022

تاریخسازیپزشکزنایرانیدرجامجهانی
آرمان ملی: جام جهانی قطر در حالی تا چند ماه دیگر 
آغاز خواهد شد که به نظر می رسد زنان آسیایی نقش آفرینان 
پررنگی خواهند بود. پزشک ایرانی و داور ژاپنی تاریخ سازی 

خواهند کرد.
   پزشک ایرانی 

رئیس مرکز پزشکی عالی فیفا در تهران )ایفمارک( 
از سوی فیفا به عنوان هماهنگ کننده پزشکی مسابقات 
جام جهانی فوتبال در قطر انتخاب شد. به گزارش سایت 
رسمی فدراسیون فوتبال، زهره هراتیان، عضو کمیته پزشکی 
فدراسیون فوتبال کشورمان پس از یکدهه همکاری با فیفا 
و حضور در تورنمنت های مختلف فیفا و  AFC در رده های 
مختلف به عنوان اولین پزشک ایرانی فیفا در جام جهانی 

فوتبال بزرگسال مردان قطر حضور خواهد داشت.  
  سوابق

هراتیان همسر »هومن افاضلی«، مربی و کارشناس 
مطرح فوتبال کشورمان سابقه حضور در مسابقات انتخابی 
جام جهانی ۲۰۱8 به عنوان افسر پزشکی در دیدار ایران و 
چین را داشته و همچنین در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 
به عنوان افسر پزشکی زن در مسابقات آقایان حضوری فعال 
داشته است. وی به همراه گلاره ناظمی جام جهانی فوتسال 

۲۰۲۱ لیتوانی را تجربه کرده است. 
  حاشیه ها 

ایفمارک معنای فارسی آن »مرکز ارزیابی های پزشکی 
 FIFA و بازتوانی فوتبال ایران« است که زیرنظر مستقیم
و AFC فعالیت می کند.  انجام معاینات پزشکی پیش از 
فصل کلیه بازیکنان حرفه ای و آماتور و داوران فوتبال و 
سایر رشته های ورزشی طبق استانداردهای فیفا یکی از 
وظایف این مرکز است. در سال ۲۰۱۵ فیفا ریاست این مرکز 
را به زهره هراتیان سپرد. پزشکی که به عنوان بازیکن سابق 
فوتسال راه آهن در لیگ برتر بانوان سابقه بازی دارد و پیش 
از این افسر پزشکی فیفا، عضو کمیته پزشکی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا و پزشک تیم های ملی فوتبال بوده است. 
دکتر هراتیان در این سال ها با حاشیه هایی مواجه بوده 
که اولین آن درگیری با کی روش در خصوص ایفمارک و 
آخرین آن سال قبل بحث با فرهاد مجیدی بوده است. فرهاد 
مجیدی سرمربی استقلال در نشست خبری پیش از بازی 
با پرسپولیس به زهره هراتیان رئیس ایفمارک حمله کرد و 
گفت: »دکتر ما نمی تواند روی نیمکت بنشیند؛ دکتری که 
من در تیم المپیک با او آشنا شدم و دوست من نبوده. از او 
خواهش کردم در آسیا دکتر تیم ما باشد« وی با بیان اینکه 
اجازه نمی دهد کسی برای نیمکت او تصمیم بگیرد، افزود: 
»خانم هراتیان چکاره است که درباره نیمکت من تصمیم 
می گیرد؟ من به بزرگتر از او هم این اجازه را نمی دهم. این 
کارها برای قدیم است و لزومی ندارد قبل از دربی این کار 
را کنند. مربی ای که برای تیم امید اجازه داشته، الان برای 
تیم ما اجازه نمی دهند؟ مدارکش را AFC تایید کرده، اما 
ایفمارک نه!، چون من دکتر ایفمارک را به خاطر کیفیت 
پایین بیرون کردم، اجازه نمی دهید؟« زهره هراتیان رئیس 

 AFC برای نظارت بر مسابقات AFC ایفمارک که از سوی
CUP انتخاب شده و در کشور تاجیکستان به سر می برد 
در واکنش به این خبر بیان داشت: من فشار بیش از اندازه 
روی سرمربیان و بازیکنان را قبل از دربی درک می کنم اما 
هیچ کدام از این مسائل دلیل نمی شود تا روی کار تخصصی 
چشم بپوشیم. وی افزود: طبق قوانین جمهوری اسلامی 
ایران و لیگ کسانی که وارد حوزه درمان می شوند حتما 
باید پزشک باشند، یعنی دارای مدرک دکترای پزشکی 
در پزشکی. در کنار آن فیزیوتراپست هم می تواند در 
کادرپزشکی تیم حضور داشته باشد. فردی که آقای مجیدی 
از ایشان حمایت می کند آخرین مدرکی که به ایفمارک ارائه 
کرده اند، مدرک دندانپزشکی است. ما منتظر مدرک معادلی 
که تاییدیه وزارت بهداشت و درمان را دارد هم ماندیم، اما 
متأسفانه ارائه نکردند. هراتیان در پاسخ به اتهام »تحمیل 
پزشک از سوی ایفمارک« گفت: این اتهام درست شبیه 
این است که من مدعی شوم دلیل حمایت آقای مجیدی از 
پزشک فعلی استقلال رفاقت یا منافع است. تعجب می کنم 
که آقای مجیدی اطلاعی از این موضوع ندارد که ما مثل هر 
مرکز تخصصی مشابه در جهان، دارای بانک اطلاعاتی از 
پزشکان هستیم و تیم های ورزشی وقتی مراجعه می کنند 
ما افراد را با رزومه صرفا به آنها معرفی می کنیم. ایفمارک در 
جایگاهی نیست که بخواهد پزشک تحمیل کند، اگر چنین 
اتفاقی رخ داده حتما با سند و مدرک و از طریق مراجع قضائی 
پیگیری شود. وی ادامه داد: هر باشگاهی می تواند یک پزشک 
عمومی یا متخصص را خودش انتخاب و به ما معرفی کند، 
این جزو اختیارات باشگاه و سرمربی است و البته سرمربی و 
مدیران باشگاه حق مطلق دارند که در صورت عدم سازش 
یا رفتار غیرحرفه ای با هر پزشکی قطع رابطه کنند.  رئیس 
ایفمارک با ابراز شگفتی از حضور این فرد در کنار تیم ملی 

امید گفت: من از آقای مجیدی برای بیان این موضوع 
بسیار سپاسگزارم و باید مشخص شود آیا ایشان با چنین 
مدرکی در کنار تیم ملی امید حضور داشته؟ همین جا من 
هم از مقامات مافوق ذیصلاح یا کمیته انضباطی و اخلاق 
تقاضا دارم به این مساله ورود کنند که چطور با ارائه مدرک 
دندانپزشکی فردی همراه تیم ملی به مسابقات فرستاده اند؟ 
حتما باید ورود شود. اگر کوتاهی از طرف من یا همکاران 
من در کمیته پزشکی صورت گرفته قاطع و صریح ورود و 

برخورد کنند. 
  نخستین داور زن 

داور ژاپنی نخستین زنی است که برای قضاوت در 
جام جهانی ۲۰۲۲ فوتبال قطر به میدان خواهد رفت تا 
آغازی بر حضور زنان در داوری فوتبال جهان باشد. در 
جام جهانی فوتبال قطر برای نخستین بار داوران زن نیز 
قضاوت بازی ها را بر عهده خواهند گرفت و این می تواند 
تحولی در داوری فوتبال جهان باشد. یکی از این داوران 
یوشیمیاز.یاماشیتا از ژاپن است که به احتمال زیاد نخستین 
زنی خواهد بود که جام جهانی فوتبال مردان را سوت 
خواهد زد. استفانی.فراپار از فرانسه و سالیما.موکانسانگا 
از کشور رواندا دیگر زنانی هستند که در جام جهانی قطر 
سوت خواهند زد. ایرنا نوشت: تارنمای خبری البیان امارات 
در گزارشی با اشاره به قضاوت زنان در جام جهانی قطر 
نوشت: یاماشیتا، داور ژاپنی که این وظیفه را در بزرگ ترین 
تورنمنت فوتبال جهان بر عهده می گیرد. یاماشیتا در این 
خصوص گفت: یکی از اهداف چنین اقدامی از سوی فیفا، 
برجسته کردن جذابیت فوتبال است. من تمام تلاشم را برای 
آن انجام می دهم.  بنابراین اگر لازم باشد به بازیکنان تذکر 
می دهم و اگر نیاز به نشان دادن کارت داشته باشم، این کار 

را انجام خواهم داد. 

ادعاهای »ساپینتو« در فصل جدید 

سیدجلال حسینی، کاپیتان تیم فوتبال پرسپولیس 
در آستانه ۴۱ سالگی کفش هایش را آویخت و از فوتبال 
خداحافظی کرد تا شاهد رفتن مسن ترین بازیکن لیگ برتر 
باشیم. با این حال هنوز شاهد حضور بازیکنان مسن و پا 
به سن گذاشته ای در لیگ خواهیم بود. »ایرنا« نوشت: 
مسن ترین بازیکن حال حاضر فوتبال ایران محمدرضا 
خلعتبری است. او در آستانه ۳۹ سالگی است و باید دید 
برای فصل بعد چه اقدامی را انجام می دهد. شواهد و قرائن 
حاکی از آن است که محمدرضا به فوتبال ادامه خواهد داد 

اما اینکه در فولاد می ماند یا خیر هنوز مشخص نیست. نفر 
بعدی رضا خالقی فر است. او با فاصله یک هفته، دومین 
بازیکن پیرمرد شاغل در فوتبال ایران به حساب می آید. 
خالقی فر فصل کابوس واری را در ذوب آهن پشت سر 
گذاشت و قراردادش هم تمدید نشد. لوسیانو پریرا نفر 
بعدی است. یک ۳8 ساله دیگر که همچنان در اوج است 
و مشتریان فراوانی هم دارد. مس بعداز فولاد، سپاهان، 
گسترش فولاد و صنعت نفت، پنجمین تیمی است که 
شیمبا برایش بازی می کند. نفر دیگر شهاب گردان است. 

او نیز مانند خلعتبری و شیمبا مرتبط با فولادخوزستان 
است. به نظر می رسد شهاب در درون دروازه تیمش 
احساس آرامش می کند و در لیگ بعدی هم او را در اهواز 
خواهیم دید. مسعود شجاعی که فصل قبل را در نساجی 
پشت سر گذاشت. او بعداز جدایی ساکت الهامی با پیشنهاد 
سرمربیگری مواجه شد اما تصمیم گرفت این سمت را 
قبول نکند. هنوز مشخص نیست مسعود برای لیگ بیست 
و دوم چکار خواهد کرد. محمد قاضی تا رسیدن به ۳8 
سال چند ماه فاصله دارد. باید دید ساکت الهامی تمایلی 
به ادامه کار با مهاجم اسبق سرخابی های پایتخت دارد یا 
خیر. بازیکنان دیگری چون فرزاد حاتمی، اشکان دژاگه، 
مهدی کیانی، امین قاسمی نژاد، میلاد فراهانی و... هم پا 

به سن گذاشته  اند.

جانشینان »سیدجلال« را در »لیگ« بشناسید

مدرســـه  پیــرمردهــا

گابریل کالدرون: 

نمی توانستم رفتار »انصاری فرد« را تحمل کنم
گابریل کالدرون، سرمربی سابق پرسپولیس 
اظهارکرد که هدفش در پرسپولیس کسب جام 
قهرمانی آسیا بود اما او نمی توانست رفتار مدیرعامل 

وقت را تحمل کند.
  شما در شرایطی به پرسپولیس آمدید که 
این تیم سه بار متوالی به قهرمانی رسیده بود 

چطور شد مسئولیت این تیم را پذیرفتید؟
پس از رفتن برانکو با من تماس گرفتند و هدایت 
پرسپولیس را به من پیشنهاد دادند. برای مربیگری 
در یک تیم قهرمان هیجان زده بودم. در ابتدا 
یک مکالمه تلفنی داشتیم و سپس جلسه ای 
در استانبول داشتیم که در آنجا به توافق اولیه 

رسیدیم.
پرسپولیس  متوالی  از سه قهرمانی    

نمی ترسیدید؟
هرگز، در نهایت وقتی به یک تیم قهرمان 
می روید، همیشه باید برنده شوید. من از سطح 
بازیکنان باخبر بودم. من هدف بزرگتری داشتم، 
از زمان امضای قرارداد هدف من مبارزه در 

لیگ قهرمانان آسیا بود.
  شرایط پرسپولیس در آن دوران چطور 

بود؟ 
ما تیم فوق العاده ای داشتیم اما زمانی که نفر 
جدیدی می آید و می خواهد برخی از جنبه های 
تاکتیکی را تغییر دهد، روش تمرین، حتی رفتار هم 
متفاوت است، چون هر یک از ما با دیگری متفاوت 
هستیم. ما باید بازیکنان را متقاعد می کردیم و 
خوشبختانه کم کم موفق به انجام این کار شدیم و 

بهترین نیم فصل تاریخ باشگاه را رقم زدیم.
  دوران حضور شما در پرسپولیس هم 

حواشی خاصی داشت.
من درباره علیرضا بیرانوند فقط می خواستم 
به عنوان دروازه بان پیشرفت کند. از همان لحظه 
اول به او گفتم که او دروازه بان اصلی من است و 
می خواهم او را برای بازی در اروپا ببرم، زیرا او این 
توانایی را داشت و دارد. بازی در ایران مانند بازی 
در اروپا نیست و پست دروازه بانی پیچیده تر هم 
هست. فقط یک نفر درون دروازه بازی می کند. 
سپس در مورد آنچه که من می خواستم دروازه بان 
انجام دهد، اختلاف نظر به وجود آمد. او مشکلات 
جسمی هم داشت و رادوشوویچ هم خیلی خوب 
کار می کرد و فوتبال هم رقابت است. زمانی که 
بیرانوند در اروپا قرارداد بست، بسیار خوشحال 
شدم، اگرچه او آنقدر خوش شانس نبود تا آنقدر 

که دوست دارد بازی کند.
  درباره حواشی مربوط به جدایی از 
پرسپولیس هم صحبت کنید. برای مرخصی 

از ایران رفتید اما هرگز بازنگشتید.
جدایی من جنجالی یا پرحاشیه نبود، مدیر وقت 
من را نخواست. او قبلا مربی اش را جایگزین من 
کرده بود و مدام به من دروغ می گفت و من هم 
جایی که مرا نمی خواهند، نمی مانم. برایم غم انگیز 
بود، چون با هواداران و بازیکنان خیلی خوشحال 
بودم. به قهرمانی متقاعد شده بودم و خیلی مطمئن 
بودم که بتوانم لیگ قهرمانان آسیا را ببرم اما حاضر 

به تحمل رفتار مدیرعامل وقت نبودم.

 کارنامه ای که از سرمربی پرتغالی استقلال ارائه شده 
چشم انداز روشنی را برای این تیم رقم نمی زند. ضمن اینکه او 
پس از عقد قرارداد زمان کوتاهی در ایران ماند و به کشورش 
بازگشت. گفته شده اواسط هفته آینده به ایران باز می گردد 
و در این روزها باشگاه سخت مشغول تمدید قرارداد و جذب 
بازیکنان است در حالی که او نیست. برای آنکه هواداران را 
متقاعد کنند هم عنوان شده با دیدن فیلم در مورد بازیکنان 
فصل آینده تیم نظر می دهد. باشگاه استقلال کمیته فنی ندارد 
و با اصرار هواداران که پس از جواب منفی جواد نکونام، موافق 
حضور هیچ مربی داخلی دیگری نبودند از میان گزینه های 
خارجی با ریکاردو ساپینتو به توافق رسید. در صورتی که اگر 
کمیته فنی داشت در این زمینه به مدیریت کمک می شد تا 
گزینه ای که کارنامه بهتری دارد به عنوان سرمربی انتخاب 
شود. فصل نقل وانتقالات بسیار مهم است و باید نقاط ضعف 
تیم پوشش داده شود نه اینکه بازیکنانی جذب شوند که نام و 
نشان دارند ولی در پست آنها بازیکن در تیم هست. ساپینتو از 
روی فیلم نمی تواند بازیکنان را شناسایی کند و در دنیای مدرن 
ساده ترین مربیان هم ابتدا کیفیت بازیکن را می سنجند و بعد 
موافقت می کنند. البته که بازیکنان شناخته شده ای هستند که 
نیازی نیست تا سرمربی از نزدیک بازی های آنها را ببیند. تیم 
مطابق نظر سرمربی بسته نمی شود و اگر در میانه فصل نتایج 
مورد انتظار کسب نشد دور از ذهن نیست ساپینتو مدعی شود 
نقش اصلی را در بستن تیم نداشته است. این مربی پرتغالی در 
چند تیم آخری که سرمربی بوده عملکرد جالبی نداشته و تا 
آخر قراردادش باقی نمانده است. این موضوع برای تیمی که 
مدافع عنوان قهرمانی شمرده می شود خطرناک خواهد بود 
چون کار استقلال در این فصل سخت تر است و حریفان تلاش 
بیشتری را برای متوقف کردن این تیم خواهند داشت. ساپینتو 
گفته با استقلال به چهار قهرمانی می رسد. در حالی که سه جام 
پیش روی تیم خواهد بود و استقلال می تواند فاتح سوپرجام، 
جام حذفی و لیگ برتر شود. لیگ قهرمانان آسیا هم این فصل 
برگزار نمی شود و اگر منظور ساپینتو این رقابت ها بوده که به 
او مشاوره غلط داده اند، موضوعی که جای نگرانی دارد و ممکن 
است در چند زمینه دیگر هم مشاوره های غلطی به ساپینتو داده 
شود که قطعا به ضرر تیم خواهد بود. مربی پرتغالی زیاد اهل 
شلوغ کردن در کنار زمین است و با حساسیتی که روی استقلال 
وجود دارد از ناحیه داوری و دیگر موارد انضباطی تیم در خطر 
قرار می گیرد. ضمن اینکه مربی حرفه ای نباید وعده قهرمانی 
بدهد چون فرازونشیب و پیچ وخم زیادی در طول فصل داریم 
و با وجود اتفاقات غیرقابل پیش بینی نباید از قهرمانی گفت آن 

هم در شرایطی که هنوز فصل شروع نشده است.

فوتبــــالداخلی
 ایسنا: محمد کشاورز می گوید: فدراسیون فوتبال باید برای 
سال ها زحمت علیرضا صمیمی در درون دروازه تیم ملی فوتسال 
از او تقدیر کند. محمد کشاورز، سرمربی گیتی پسند در خصوص 
شرایط گیتی پسند پیش از شروع فصل جدید لیگ برتر فوتسال 
اظهارکرد: تیم ما شرایط خوبی دارد. ما از یک خرداد تمرینات 
خود را شروع کردیم و چند هفته ای در اصفهان به تمریناتمان 
پرداختیم. سپس اردوی یک هفته ای را در اردبیل گذارندیم 
که اردوی بسیار خوبی بود تا تیم آماده حضور در لیگ برتر شود. 
سرمربی گیتی پسند در خصوص معلوم نبودن وضعیت سپاهان 
و بلاتکلیف بودن حریف تیمش در دیدار افتتاحیه فصل جدید 
لیگ فوتسال توضیح داد: ما هم از طریق رسانه ها شنیدیم و پیگیر 
این وضعیت هستیم که در هفته اول لیگ باید با چه تیمی بازی 
کنیم اما چیزی که تاکنون فدراسیون و سازمان لیگ فوتسال به 
ما اعلام کرده ند، حریف نخست ما سپاهان است و ما باید به مصاف 
این تیم برویم. او درباره خداحافظی علیرضا صمیمی از بازی های 
ملی گفت: من سال های زیادی در کنار علیرضا در تیم ملی بودم. 
او پسری باکلاس، خوش اخلاق و مودب بود و از نظر فنی، سطح 
بالایی داشت. او زحمات زیادی را برای تیم ملی کشید و به نظرم 

باید برای سال ها زحماتش از این دروازه بان تقدیر شود. 


